

## 2013 青年領袖訓練營報名表 / i-Leadership Camp 2013 Application Form

姓名 Name: [ 中 ] \_\_\_\_\_ [ English ] \_\_\_\_\_

性別 Sex: \_\_\_\_\_

年齡 Age: \_\_\_\_\_ 身份證號碼 / 護照號碼 HKID / Passport : \_\_\_\_\_

職業 Occupation: \_\_\_\_\_

聯絡電話 Contact No. [ 手提 ] ( Mobile ) \_\_\_\_\_ [ 住宅 ] ( Home ) \_\_\_\_\_

地址 Home Address: \_\_\_\_\_

興趣 Interest: \_\_\_\_\_

緊急聯絡人姓名及電話 Emergency Contact (Name and Phone: \_\_\_\_\_

### 聲明 Declaration:

甲) 年滿十八歲或以上者適用：  
我證明我的健康情況可以應付活動的要求，如因健康情況未如理想而引致意外，本人願負全責。  
參加者簽名： \_\_\_\_\_ 日期： \_\_\_\_\_

乙) 年齡未滿十八歲需要由家長 / 監護人填寫此欄：  
我證明 \_\_\_\_\_ (參加者姓名) 健康情況可以應付活動的要求，如因健康情況未如理想而引致意外，本人願負全責。

家長 / 監護人簽署： \_\_\_\_\_ 與申請人關係： \_\_\_\_\_  
身份證號碼 / 護照號碼： \_\_\_\_\_ 簽署日期： \_\_\_\_\_  
參加者簽署名： \_\_\_\_\_

A.) For 18 years old or above:  
My health situation is fit for this event and in case of any accident because of my health situation, I will be responsible for myself.

Signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

B.) For below 18 years old: *(to be completed by the guardian / parent)*  
I proved \_\_\_\_\_ (Participant) health situation is fit for this event and in case of any accident because of his/her health situation, I will be responsible for that participant.

The parent/guardian signature: \_\_\_\_\_

HKID / Passport: \_\_\_\_\_

Relationship with the participant: \_\_\_\_\_

Participant signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

### 付款方式 Payment Method

By cheque: Please make cheque payable to "Hong Kong Islamic Youth Association"

支票付款: 支票抬頭 "香港伊斯蘭青年協會"

And mail to us at "PO Box 47110, Morrison Hill Post Office, Oi Kwan Road, Wanchai, HK"

郵寄至香港灣仔愛群道摩理臣山郵政局郵政信箱 47110 號

or

By Cash: In person at HKIYA, 8/F, Masjid Ammar & O.R.S. Islamic Centre, 40 Oi Kwan Road, Wanchai, Hong Kong (Please call to make appointment)

現金付款: 灣仔愛群道 40 號 愛群道清真寺林士德伊斯蘭中心 8 樓 (請致電預約)